
Villa Full Moon  - Guadeloupe - Pointe-Noire

From 250.0 € / night - 4 bedroom(s) - 2 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Découvrez cette villa d'exception nichée au cœur de Pointe Noire, sur la magnifique Basse Terre de Guadeloupe. À
seulement 45 minutes de l'aéroport de Pointe-à-Pitre, cette oasis moderne et élégante offre un séjour inoubliable, entre
confort contemporain et charme authentique.


Profitez d'une escapade paisible dans ce charmant village préservé, où chaque coin raconte une histoire. La villa,
parfaitement agencée, vous accueille avec deux entrées distinctes: l'une donnant sur l'animation locale, l'autre offrant une
vue imprenable sur les montagnes depuis sa terrasse et son espace détente, avec une piscine enchanteresse et un deck
pour des moments de pur bonheur.


À l'intérieur, laissez-vous séduire par l'ambiance chaleureuse du salon, la cuisine équipée et les quatre chambres
climatisées, toutes décorées avec goût et offrant une vue imprenable sur la mer depuis le balcon à l'étage. Deux salles de
bains spacieuses complètent ce tableau de confort.


Aux alentours, la Villa Full Moon vous invite à explorer les trésors de la Basse Terre: des plages paradisiaques de Deshaies
au parc national des Mamelles, en passant par les fonds marins exceptionnels de Malendure. Randonnées, plongée, visites
culturelles... un éventail d'activités s'

Discover this exceptional villa nestled in the heart of Pointe Noire, on the stunning Basse Terre of Guadeloupe. Just 45
minutes from Pointe-à-Pitre airport, this modern and elegant oasis offers an unforgettable stay, blending contemporary
comfort with authentic charm.


Enjoy a peaceful getaway in this charming, preserved village, where every corner tells a story. The villa, perfectly arranged,
welcomes you with two distinct entrances: one overlooking the local hustle and bustle, the other offering breathtaking
mountain views from its terrace and relaxation area, complete with an enchanting pool and deck for moments of pure bliss.


Inside, be seduced by the warm ambiance of the living room, the fully equipped kitchen, and the four air-conditioned
bedrooms, all tastefully decorated and offering stunning sea views from the balcony upstairs. Two spacious bathrooms



complete this picture of comfort.


In the surroundings, Villa Full Moon invites you to explore the treasures of Basse Terre: from the paradisiacal beaches of
Deshaies to the Mamelles National Park, and the exceptional underwater world of Malendure. Hiking, diving, cultural visits...
a range of activities awaits you for an unforgettable stay off the beaten path.



Caractéristiques / Features

 165 m2 /  8 traveler(s) /  4 bedroom(s) /  2 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Barbecue  Air conditioner  Iron  Dishwasher

 Washing machine  Parking  Hair dryer  TV

 Wifi  Household linen  Swimming pool  Filter coffee maker

 Sea view



Localisation



Laurence

+590 690 84 80 50
guadeloupe@villaveo.com


